
Toronyházi vitadélután

Írta: 

Ezt a dolgot talán még az unokáink is tárgyalják majd. A két évtizede üres, de
megoldatlan sorsú huszonnégy emeletes pécsi házról (képünkön) szólt a fórum.
Lebontás, megtartás, más funkció, minden bizonytalan.  

Elsőként talán kezdjük a Fidesz-ÖPE városi képviselőjével, Lengvá
rszky Attilával
. Aki nem jött el a betonmonstrum lábánál tartott lakossági fórumra,
ám kimentette magát. Álláspontját 
Keresztes László Lóránt
, a Lehet Más a Politika (LMP) önkormányzati képviselője olvasta
fel. Annak a szervezetnek a helyi vezetője, akik nevében az egész
találkozót is kezdeményezték. 

– Műszaki ötletbörze kiírását mindenképpen támogatnánk – vetette
fel az érdekes javaslatot az LMP fórumvezetője. – Azok alapján
lehetne kiválasztani a legéletrevalóbb megoldást.

„Mivel nincs kialakult konkrét helyzet, álláspont, ezért nem tartom
időszerűnek az összejövetelt. Ha majd körvonalazódik a végleges
megoldás, akkor magam fogom kezdeményezni a következő
fórumot” – szólt a többségben irányító városi politikus, Keresztes
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hangján.

Érvek és ellenérvek: Keresztes László Lóránt (balra), mellette
Maráczy Tibor, aztán Schmuck Roland, és Gyimesi Gábor (jobbra))

– Szerintem, illetve pártom álláspontja szerint, ha már itt áll,
háromszáz milliónál több forintért szerkezetileg megerősítve az
épület, akkor tartalommal kellene megtölteni – vélekedett Schmuck
Rolland ,
aki a Magyar Szocialista Párt (MSZP) színeiben tölt be feladatot, a
városházi közgyűlésben.

– Csupán kevés dologban tudunk egyetérteni az MSZP-vel –
bocsátotta előre Gyimesi Gábor, a Jobbik Magyarországért
Mozgalom városatyája. – De tényleg lehetne itt akár egy helyi
kormányzati ház, esetleg más is. Ami csökkentené a belváros
forgalmát. De ésszerűtlen beruházásokat nem tudunk támogatni.
Volt arra helyi példa elég, a baloldali városvezetés történetében.

A civilek hangját Maráczy Tibor, a Szent Mihály Arkangyal
Asztaltársaság ügyvivőjeként szólaltatta meg.

– Már két és fél éve foglalkozom az eseményekkel – jelentette ki
Maráczy Tibor. – Csak a legújabb fejezettel kívánnék foglalkozni
érdemben. Itt komoly környezeti terhelésnövekedésről lenne szó,
ha ismét beköltöznének a falai közé. Nem is beszélve arról, hogy
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szerintünk nincs itt az ideje a tervezett bontásnak, illetve új
beruházások megvalósításának. A gazdasági helyzet ennek most
tökéletesen ellentmond.  

Miután a fórumon mindenki meghívott elmondhatta véleményét,
lassan kialakulhatott a vitafórum. Ekkor egy úr a házat nemes
egyszerűséggel a „kommunizmus katedrálisának” nevezte a kihalt,
lakatlan tornyot.

Ezután elhangzottak érvek pro és kontra, csak úgy repkedtek a
milliárdok kiadási, illetve megtakarítási oldalon. Természetesen
szóba jött a szomszédos mélygarázs sorsa is, ami jelenleg szintén
bizonytalan. Azt viszont többen is abszurdnak nevezték, miszerint a
baranyai megyeszékhely felelős vezetői annyi pénzért vásárolnák
vissza a házat, amennyiért eladták. Mert közben romlott az állaga.
Meg különben is, kötelezni kellene a tulajdonost, hogy eredeti
ígérete szerint folytassa le a beruházást.

Azt előre lehetett tudni, megoldás nem születhet. Mégis fontos
megjegyezni, nagyon kulturáltan, kellemes hangvételben cseréltek
eszmét az egybegyűltek. Ma már ez sem kevés, a politika mentén
zajló események kapcsán. 

 3 / 3


